



► Exclusive offers on iPhones and accessories at iWorld ◀

Purchase iPhones and accessories using Standard Chartered credit card and pay in 3 or 6 instalments at

0% interest



For more details call our 24-hour Phone Banking on 17531532.

sc.com/bh



standard
chartered

Standard Chartered is licensed by the Central Bank of Bahrain as a Conventional Retail and a Wholesale bank.

stanchartbh 

StandardCharteredBH 

Terms and conditions:

1. The minimum amount that can be converted to instalments is BD 100.
2. Transaction(s) within the billing cycle can be converted into instalment plans.
3. The available tenors are 3 months or 6 months.
4. This offer is valid in all branches and online at iWorld from 21 September 2023 to 1 September 2024.
5. The above-mentioned offers are valid only when the purchases/payments are made using Standard Chartered credit cards.
6. The offers are subject to the merchant's discretion. The bank does not hold any responsibility should any offer be denied. The Bank will not be responsible or liable for the quality of the products provided by iWorld.
7. The Bank may, in its sole and absolute discretion and without notice, withdraw or revise the offer, this will have no impact on your existing plan you hold.
8. This offer is not valid in conjunction with any other offer or promotion offered by iWorld.
9. For any feedback or complaints, please email us on eservice.bahrain@sc.com
10. This Campaign is subject to the laws of the Kingdom of Bahrain. The Courts of the Kingdom of Bahrain shall have jurisdiction to settle any disputes arising in relation to this campaign.



عروض حصرية على أجهزة الـ iPhone وملحقاتها لدى iWorld

قم بشراء أجهزة iPhone وملحقاتها
باستخدام بطاقة ستاندر تشارترد الائتمانية
وادفع على 3 أو 6 أقساط شهرية وبفائدة

صفر %



لمزيد من المعلومات، يرجى الاتصال
بالخدمات المصرفية الهاتفية على
مدار الساعة على الرقم: 17531532.

sc.com/bh



ستاندر
تشارترد
standard
chartered

stanchartbh

StandardCharteredBH

ستاندر تشارترد هو بنك مرخص من قبل مصرف البحرين المركزي
كمصرف تجزئة وجملة تقليدي.

الشروط والأحكام:

1. الحد الأدنى للمبلغ الذي يمكن تحويله إلى أقساط هو 100 د.ب.
2. يمكن تحويل المعاملات ضمن دورة الفواتير إلى خطط للسداد بالتقسيط.
3. المدد المتاحة للتقسيط هي 3 أو 6 أشهر.
4. يسري هذا العرض في جميع فروع iWorld من 21 سبتمبر 2023 ولغاية الأول من سبتمبر 2024.
5. العروض المذكورة أعلاه صالحة فقط عند إجراء عمليات الشراء/الدفع باستخدام بطاقات ستاندر تشارترد الائتمانية.
6. تخضع هذه العروض لمحضر تقدير التاجر، ولن يتحمل البنك أية مسؤولية في حالة رفض تقديم أي عرض، كما لن يكون البنك مسؤولاً عن جودة المنتجات التي تقدمها iWorld.
7. يجوز للبنك وفقاً لمحضر تقديره المطلق ودون سابق إنذار، سحب العرض أو مراجعته، ولن يكون لذلك أي تأثير على خطتك الحالية.
8. لا يسري هذا العرض عند تزامنه مع أية عروض ترويجية أخرى يقدمها التاجر.
9. لمزيد من التفاصيل، يرجى زيارة www.sc.com/bh
10. تخضع هذه الحملة الترويجية لقوانين مملكة البحرين، وتختص محاكم مملكة البحرين بالفصل في أي نزاع قد ينشأ عنها.